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van FREYA PERDAENS
datum: 21 januari 2022

aan JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, DIGITALISERING EN FACILITAIR MANAGEMENT

Actieplan Grensoverschrijdend Gedrag cultuur- en audiovisuele sector  -  Evaluatie

In de Commissie voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media van 25 februari 2021 verklaarde de 
minister het volgende: “Zoals u weet, loopt het actieplan Grensoverschrijdend Gedrag 
voor de cultuur- en audiovisuele sector nog zeker tot eind 2021. Daarna zal ik een 
evaluatieonderzoek laten uitvoeren om te bekijken hoe we hiermee verder gaan”.

We zijn intussen 2022 en het actieplan Grensoverschrijdend Gedrag voor de cultuur- en 
audiovisuele sector is dus afgelopen.

1. Op welke manier zal de minister dit actieplan evalueren?

2. Wanneer wordt het resultaat van dat evaluatieonderzoek gepland? Bezorgt de 
minister die evaluatie aan het parlement?

3. Zijn er al conclusies die nu kunnen getrokken worden uit het actieplan? Zo ja, welke?



JAN JAMBON 
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, DIGITALISERING EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 165 van 21 januari 2022
van FREYA PERDAENS

1. Er zal een stakeholdersbevraging opgezet worden die peilt naar de ervaringen, 
bekendheid, gebruik, enz. van de verschillende instrumenten. Tegelijkertijd zal er 
gepeild worden welke acties uit het actieplan kunnen worden stopgezet (wegens 
afgerond), welke moeten worden gecontinueerd en hoe en of er nieuwe acties moeten 
worden opgezet.

2. De resultaten zullen in het najaar van 2022 beschikbaar zijn. Deze zullen gedeeld 
worden met het parlement.

3. Ik wacht de evaluatie af om conclusies ten gronde te kunnen trekken.


